
            Årsberetning for bestyrelsen 2021: 

Endnu et år har stået i coronaens tegn. Dette til trods, har vi i haveforeningen kunne 
glæde os over, at vi har kunne genoptage vores sociale aktiviteter. Vi har således haft 
en hyggelig sæson med både sankt hans, havevandring og sildens dag.                     
Det glæder vi os til at gentage i år! 

Den ”nye” bestyrelse i haveforeningen kom lidt hårdt fra start. Vi var nærmest kun 
kommet i gang, da Louise have 22 måtte træde lidt i baggrunden af personlige 
årsager. Der har været stor opbakning både i bestyrelsen og i haveforeningen 
generelt, og det skal der lyde en stor tak for. 

Sidste års vandregninger, gav også lidt udfordringer. Med god hjælp fra Erna have 26 
kom vi dog i mål. Under dette års aflæsning af målerne, har vi desværre opdaget en 
difference imellem hovedmåleren og målerne i haverne. Louise have 22, tager fat i 
vandværket omkring dette, men dette års vandregning udsendes derfor lidt senere end 
ellers. 

Angående affaldssortering og stativer til dette, er der ikke meldt noget ud fra 
kommunen. Louise have 22 har rettet skriftlig henvendelse, men afventer fortsat svar.  

Da Kim have 21 af personlige årsager, trak sig fra bestyrelsen i efteråret, skal vi 
havde valgt et nyt medlem. Vivi have 18, som normalt er suppleant, har været meget 
aktiv i bestyrelsen og en stor hjælp. Lige ledes har Lise have 16 været yderst 
hjælpsom.  

Sidste vinter var vi desværre meget plaget af ubudne gæster i haverne. I år har det 
heldigvis ikke været så slemt, I har været gode til at tjekke haverne og holde øje med 
hinandens huse.  

Sæsonens start nærmer sig, og vi glæder os til igen at se jer alle herude, samt få nogle 
hyggelige timer sammen.  

 

 


